
Zápisnica 
z 8. schôdze Rady spoločenstva 
konanej dňa 21.septembra 2016  

 
 

1. Schôdza sa uskutočnila dňa 21.9.2016 od 17:00 v kancelárii MYDOM na 
Magurskej ul. 3.  

2. Prítomní boli predseda Spoločenstva Ivan Šimko, členovia Rady p.Novitzky, 
p.Chytil, p.Rymarenko a zástupkyňa mandatára (BD BA III.) p. Groschová. 

3. Finančná informácia k 31.8.2016. celkový stav na účte:  14157,70 eur; príjmy: 
5826,70; výdaje: 2504,06 (bežné výdaje, revízia bleskozvodov 140 eur; úprava 
vzrastlej zelene 369,18 eur); Stav FOÚ: 6455,99 eur; dobrovoľný fond 
Spoločenstva: zostatok: 40 eur (bezo zmeny). 

4. Kosenie. Predseda informoval, že osobne zabezpečoval kosenie v priebehu 
celého leta. Členovia Rady v rozprave navrhli, aby na Zhromaždení odznela 
výzva na vklady do dobrovoľného fondu, ktorý by sa využíval na tento účel. 

5. Zhromaždenie vlastníkov. Rada stanovila predbežný termín na uskutočnenie 
výročného Zhromaždenia vlastníkov bytov a nebytových priestorov na 
23.11.2016. Predseda požiadal zástupkyňu Mandatára o predsedanie 
Zhromaždenia a zápis z neho. Členovia Rady si na budúcu schôdzu Rady 
pripravia návrhy na body programu, o ktorých bude Zhromaždenie rokovať. 
Osobitne návrhy na použitie Fondu údržby a opráv v roku 2017. 

6. Kontajner na domový odpad a odpratanie vecí z kancelárie MYDOM. Členovia 
Rady požiadali predsedu, aby objednal kontajner na odvoz domového odpadu 
pre obyvateľov nášho domu, ale osobitne na odstránenie vecí z kancelárie 
MYDOM, ktoré neslúžia na účel stanovený Domovým poriadkom. Rada 
stanovila, aby sa kontajner objednal na niektorý deň v polovici októbra, a aby 
boli dotknuté osoby o tomto dni vopred informované. V rozprave sa p.Novitzky 
ponúkol, že sa pokúsi požiadať o pristavenie kontajnera Ekopodnik, ktorý túto 
službu v mestskej časti ponúka za určitých podmienok aj bezplatne. 

7. Upratovanie. Spoločnosť Verve vykonáva upratovanie s novým personálom. 
Predbežne nie sú voči kvalite žiadne námietky. 

8. Riziko prepadnutia cesty. Rada upozornila na otvor, ktorý sa vytvoril na 
komunikácii Magurská vedľa kontajnerov na odpadky. Je to už mimo nášho 
pozemku, ale zdá sa, že by a tam mohla cesta prepadnúť. Členovia Rady 
preto požiadali predsedu, aby o tom informoval príslušných úradníkov na 
miestnom úrade. 

9. Zakrytie kontajnera na vyhadzovanie odpadkov. Členovia Rady vyjadrili 
nespokojnosť s disciplínou vyhadzovania odpadkov. Zdá sa, že náš kontajner 
využívajú aj osoby, ktoré nebývajú v našom dome. Rada preto požiadala pána 
Novitzkého, aby zabezpečil odborný odhad, koľko by stálo zakrytie kontajnera. 

10. Budúca schôdza Rady sa uskutoční  12.10.2016 o 17:00. 
 
 

 
          Ivan Šimko 

predseda Spoločenstva MYDOM 


